
  

 

 

Protokół   Nr   XIX/20   

z   XIX    sesji   Rady   Miasta   Piły,   

która   odbyła   się   w   dniu   28   stycznia   2020   r.  

  w   Miejskiej   Sali   Koncertowej   (czas   trwania   godz.:12:05   –17:25)   

Ad   1.   

Sprawy   regulaminowe.  

Obrady   XIX    sesji   Rady   Miasta   Piły   otworzyła    Maria   Kubica,   przewodnicząca   Rady   Miasta.  

Przewodnicząca  Rady odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego  dotyczącego  ochrony           

danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń                

rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady  Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych               

osobowych  osób  uczestniczących  w  obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych               

danych  ujawnionych  przez  rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych            

osób   spełniany   jest   poprzez:  

● wyemitowanie   przed   rozpoczęciem   każdej   sesji   Rady   Miasta   Piły   planszy   planszy   z   treścią  

informacji,   dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych,  

● wywieszenie  treści   informacji,   dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych   na   drzwiach  

wejściowych   lokalu,   w   którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.  
 

Proszę,   aby   każda   osoba   zainteresowana   udziałem   w   obradach   sesji   Rady   Miasta   Piły   zapoznała   się   z  

treścią   informacji”.  

Przewodnicząca  Rady  Miasta  stwierdziła,  że  na  sali  jest  quorum  -  pozwalające            

na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Obecnych  było  19  radnych  (nieobecna  była  radna            

Zdzisława  Karpińska,  Tomasz  Słoboda,  Sławomir  Wegner  oraz  radny  Lucjan  Szutkowski)           

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powitała  przybyłych  radnych  i  zaproszonych  gości  -              

listy   obecności   stanowią   załączniki   do   protokołu.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poinformowała,  zgodnie  z  pismem  Prezydenta            

Miasta  Piły  z  dnia  23  stycznia  2020  r.  prosi  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  w                  

punkcie  ,,9”  Sprawozdania  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych           

stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego           

za   rok   2019   -   druk   nr   305.  

 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie             

wprowadzenie   do   porządku   obrad   w   punkcie   9.  

 



  
 

Punkty   od   numeru   9   do   21   otrzymują   numerację   od   10   do   22.  

 

Rada   przyjęła   zmianę   do   porządku   obrad   jednogłośnie.   (głosowało   19   radnych)  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta zapytała  c zy  są  propozycje  do  dzisiejszego             

porządku   obrad.  

Brak   propozycji.  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta     poprosiła     wiceprzewodniczącego   Rady   Miasta   Piły  

Kazimierza   Sulimę   o   odczytanie   informacji   w   sprawie   protokołu   z   XVIII   sesji   Rady   Miasta   Piły.  

 
Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta odczytał  informację  w  sprawie  protokołu            

z  XVIII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  XVIII  sesji  Rady  Miasta  Piły                   

bez   odczytania.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   6:17   do   9:47  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta               

poddała  pod  głosowanie  wniosek  wiceprzewodniczącego  Kazimierza  Sulimę  o  przyjęcie  protokołu           

z   XVIII   sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.  

 

Rada   przyjęła   wniosek   jednogłośnie.   (głosowało   19    radnych)  

Porządek   obrad  

1. Sprawy   regulaminowe.  

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XVIII  a            

XIX   sesją   Rady   Miasta   Piły.   druk   nr   288  

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie            

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   druk   nr   289  

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta             

Piły   na   lata   2020   –   2029.   druk   nr   303,   autopoprawka   druk   nr   306   

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2020  rok.  Druk  nr                

304,   autopoprawka   druk   nr   306   

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  Gminnego  Programu             

Wspierania   Rodziny   Miasta   Piły   na   lata   2020-2022.   druk   nr   291  

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych            

zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób  bezdomnych  oraz  schronisku             

dla   osób   bezdomnych   z   usługami   opiekuńczymi.   druk   nr   302  

 

 



  
 

 

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  kryteriów,  wraz  z  liczbą  punktów,              

branych  pod  uwagę  podczas  przeprowadzania  postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych          

przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  publicznych  szkołach  podstawowych  prowadzonych          

przez   Gminę   Piła.   druk   nr   292  

9. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach          

awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego  za           

rok   2019.   druk   nr   305  

10. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców  pierwszeństwa  w              

nabyciu   budynków   użytkowych   (garaży).   druk   nr   293  

11. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców  pierwszeństwa  w              

nabyciu   lokali   użytkowych   wraz   z   udziałami   w   nieruchomościach   wspólnych.   druk   nr   294  

12. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie              

nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów.          

druk   nr   295  

13. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku              

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   i   dzierżawy.   druk   nr   296  

14.Sprawozdanie   z   prac   Komisji   Rewizyjnej   Rady   Miasta   Piły   za   rok   2019.   druk   nr   287  

15. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  o  przydział  lokalu  do              

zamieszkania. druk    nr   297  

16. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Kierownictwa  Komendy            

Powiatowej  Policji,  policjantów  oraz  pracowników  cywilnych  tej  jednostki  w  sprawie  zamiaru            

likwidacji   Izby   Wytrzeźwień   w   Pile. druk   nr   299  

17. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Prezydium  Zarządu            

Wojewódzkiego  Niezależnego  Samorządnego  Związku  Zawodowego  Policjantów  województwa        

wielkopolskiego   w   sprawie   zamiaru   likwidacji   Izby   Wytrzeźwień   w   Pile. druk   nr   300  

18. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Pani  Renaty  Sutor  o  zmianę               

przepisów  prawa  miejscowego  poprzez  utworzenie  w  mieście  Pile  miejsca  do  bezpłatnego            

parkowania  oraz  poparcie  w  formie  uchwały  petycji  skierowanej  do  Konferencji  Episkopatu            

Polski. druk   nr   301  

19. Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań.   druk   nr   290  

20.Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje.  

21. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora             

Publicznego   Przedszkola   Nr   XXX*   64-920   Piła.   druk   nr   298  

22.Zamknięcie   obrad.  

*  Anonimizacja  danych  osobowych  na  podstawie  art.  5  ust.  1  i  2  ustawy  z  dnia  6  września  2001  r.  o  dostępie  do  informacji                                              
publicznej  (Dz.  U.  z  2018  r.  poz.  1830)  oraz  art.  24  ust.  1  rozporządzenia  Parlamentu  Europejskiego  i  Rady  (UE)  2016/679  z  27                                            
kwietnia  2016  r.  w  sprawie  ochrony  osób  fizycznych  w  związku  z  przetwarzaniem  danych  osobowych  i  w  sprawie  swobodnego                                    
przepływu  takich  danych  oraz  uchylenia  dyrektywy  95/46/WE  (ogólne  rozporządzenie  o  ochrony  danych)  -  Dziennik  Urzędowy                              
Unii   Europejskiej   -   4.5.2016   L   119/1.  

 

 

 



  

 

 

 

Ad.   2   

Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XVIII           
a   XIX   sesją   Rady   Miasta   Piły.   

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica  zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionej             

informacji?  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   11:08   do   11:18  

Nie   było   zgłoszeń   w   tym   punkcie   porządku   obrad.  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 
Ad .   3   

Sprawozdanie   Prezydenta   Miasta   Piły   z   prac   Prezydenta   Miasta   Piły   w   okresie   międzysesyjnym,  

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.  

Przewodnicząca  Rady  Miasta Maria  Kubica  zapytała,  czy  radni  mają  uwagi  do  przedstawionego             
sprawozdania?  
 
Radny   Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   12:00   do   15:22  

 

Radna   Kama   Frąckowska-Pilarska    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   15:31   do   15:44  

 

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   16:07   do   21:54  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   21:59   do   23:07  

 

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   23:22   do   24:29  

 

Radny   Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   24:35   do   25:36  

 

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   25:44   do   26:38  

 

Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  



  

 

 

 

Ad   4.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zmiany   Wieloletniej   Prognozy   Finansowej   Miasta   Piły  

na   lata   2020   –   2029  

 

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Piły  na  lata               

2020   -   2029.   w   imieniu   Prezydenta   przedstawiła    Ewelina   Ślugajska   -   skarbnik   Gminy    Piła.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   27:25   do   31:40  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Wiolettę  Stalęgę  -  wiceprzewodniczącą            

Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Wioletta  Stalęga  -  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformowała,           

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (5   głosów    „ za”    1   głos    „ wstrzymujący”)   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   31:54   do   32:09  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz  - przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że          

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   w   pełnym   składzie   osobowym.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   32:17   do   32:23  

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   większością   głosów.   (7   głosów    „ za”,    3   głosy     „ wstrzymujące”   )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   32:29   do   32:36  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   32:50   do   33:33  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   33:40   do   38:11  

 

Radna   Gabriela   Milska      zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   38:20   do   38:49  

 

Radny   Marek   Toboła     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   39:06   do   40:28  



  

 

 

Ewelina   Ślugajska   -   skarbnik   Gminy    Piła    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   40:35   do   41:51  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   41:56   do   43:10  

 

Kazimierz   Sulima    Wiceprzewodniczący   Rady   Miasta      zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   43:22   do   44:22  

 

Radny   Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:27   do   44:57  

 

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   45:06   do   46:38  

 

Rada  podjęła  uchwałę  wraz  z  autopoprawką  stosunkiem  głosów.  16  radnych „ za”,            

3   głosy    „ wstrzymujące   się”.   (głosowało   19   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 
Ad   5.   
   Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zmiany   uchwały   budżetowej   na   2020   rok.   
 
Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2020  rok    w  imieniu                

Prezydenta   przedstawiła    Ewelina   Ślugajska,   skarbnik   Gminy   Piła.   

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   48:37   do   01:02:44  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Wiolettę  Stalęgę  -            

wiceprzewodnicząca   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Wioletta  Stalęga  -  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformowała,           

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały    pozytywnie.(    5   głosów     „ za”,    1   głos     „ wstrzymujący”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:02:55   do   1:03:13  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza ,  przewodniczącego           

Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz , przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   (2   radnych   nieobecnych)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:03:21   do   1:03:33  

 



  
Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   większością   głosów.   (    7   głosów    „ za”,    3   głosy     „    wstrzymujące”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:03:40   do   1:03:53  

 

Radny   Marek   Toboła     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:04:10   do   1:05:58  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:05   do   1:06:27  

 

D yrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu   Sebastian   Dzikowski    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:54   do   1:07:48  

 

Radna   Gabriela   Milska      zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:07:53   do   1:09:49  

 

Dyrektor   Przedszkola   nr   7   Lidia   Wójciak    zabrała   głos  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:10:08   do   1:12:48  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:13:04   do   1:20:00  

Wniosek  Radnej  Marii  Miler:  wnioskuję  o  kwotę  o  300  tysięcy  złotych  w  celu  zatrudnienia  pracownic                

w   filiach   bibliotek   w   Pile    -   środki   można   pozyskać   z   wolnych   środków   na   zatrudnienie   w   bibliotekach.  

wniosek   obarczony   błędem   prawnym   bez   głosowania  

 

Radny   Marek   Toboła     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:20:02   do   1:23:001  

 

Katarzyna   Paczyńska   mecenas    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:23:30   do   1:24:36  

 

Maria   Kubica-   przewodnicząca   Rady   Miasta     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:24:46   do   1:25:28  

 

Ewelina   Ślugajska,   skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:25:30   do   1:32:46  



  

 

 

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:33:06    do   1:33:38  

 

Ewelina   Ślugajska,   skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:25:31   do   1:32:43  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:33:06   do   1:33:37  

 

Ewelina   Ślugajska,   skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:33:43   do   1:34:56  

 

Rada   podjęła   uchwałę   wraz    z   autopoprawką   stosunkiem   głosów:   13   radnych   „za”   ,   5  
radnych   „wstrzymujących   się”.    (głosowało   18   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 
 
Ad.6  
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   przyjęcia   do   realizacji   Gminnego   Programu   Wspierania  
Rodziny   Miasta   Piły   na   lata   2020-2022.  
 

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka             

Pomocy   Społecznej    Wanda   Kolińska   -    prezentacja   multimedialna.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:37:10   do   2:02:53  

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:03:04   do   2:04:11  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie.   (głosowało   19   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   protokołu.  

 

Przewodnicząca   Rady   Miasta   Maria   Kubica   ogłosiła   30   minutową   przerwę   w   obradach.  

Wznowienie   obrad.  



  

   Ad   7.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   zmieniający   uchwałę   w   sprawie   ustalenia   szczegółowych   zasad  

ponoszenia   odpłatności   za   pobyt   w   schronisku   dla   osób   bezdomnych   oraz   schronisku   dla   osób  

bezdomnych   z   usługami   opiekuńczymi.  

 

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Dyrektor  Miejskiego            

Ośrodka   Pomocy   Społecznej   -    Wanda   Kolińska.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:06:58   do   2:09:39  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw           

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie  

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że          

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   pozytywnie.(    8   głosów     „ za”,    2   głosy      „ wstrzymujące   się   ”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:09:46   do   2:10:32  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:10:45   do   2:13:38  

 

Dyrektor   Miejskiego   Ośrodka   Pomocy   Społecznej   -    Wanda   Kolińska    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:13:39   do   2:16:56  

 

Rada   podjęła   uchwałę   większością   głosów.    17   radnych     „ za”,   1   głos    „ wstrzymujący   się”   

(głosowało   18   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   protokołu.  

 

Ad   8.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   ustalenia   kryteriów,   wraz   z   liczbą   punktów,   branych   pod  

uwagę   podczas   przeprowadzania   postępowania   rekrutacyjnego   do   publicznych   przedszkoli   i  

oddziałów   przedszkolnych   w   publicznych   szkołach   podstawowych   prowadzonych   przez   Gminę   Piła  

 

Projekt   uchwały   w   imieniu   Prezydenta   przedstawił    D yrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu  

Sebastian   Dzikowski.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:18:55   do   2:21:06  

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

 



  

 

 

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

projekt   uchwały   został   zaopiniowany   stosunkiem   głosów   (10   radnych    „ za”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:21:14   do   2:21:31  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:21:46   do   2:23:37  

 

Kazimierz   Sulima   wiceprzewodniczący   Rady   Miasta    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:23:49   do   2:24:19  

 

Radny    Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:24:39   do   2:26:03  

 
D yrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu   Sebastian   Dzikowski    zabrał   głos.  
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:26:10   do   2:28:49  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:28:55   do   2:29:15  

 

Katarzyna   Paczyńska   mecenas     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:29:28   do   2:31:20  

 
D yrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu   Sebastian   Dzikowski    zabrał   głos.  
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:31:25   do   2:31:53  

 

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   14   radnych    „za”,   5   radnych   

„wstrzymujących   się   ”,   (19   głosowało   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   9.   
Sprawozdanie   z   wysokości   średnich   wynagrodzeń   nauczycieli   na   poszczególnych   stopniach   awansu  

zawodowego   w   szkołach   prowadzonych   przez   jednostkę   samorządu   terytorialnego   za   rok   2019.  

 

Sprawozdanie    w   imieniu   Prezydenta   przedstawił    d yrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu  

Sebastian   Dzikowski.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:33:48   do   2:35:11  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  



  

 

 

 

Ad   10.  
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   przyznania   na   rzecz   najemców   pierwszeństwa   w   nabyciu  

budynków   użytkowych   (garaży).   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła, dyrektor  Wydziału  Gospodarki          

Nieruchomościami    Monika   Łukomska.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:36:04   do   2:41:21  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   stosunkiem   głosów:   5   radnych   głosowało    „za”.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:41:31   do   2:42:00  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:42:11   do   2:43:00  

 

Dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    Monika   Łukomska     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:43:08   do   2:44:51  

 

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   18   radnych   „za”,    (głosowało   18    radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   11.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców  pierwszeństwa  w  nabyciu               

lokali   użytkowych   wraz   z   udziałami   w   nieruchomościach   wspólnych.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła, dyrektor  Wydziału  Gospodarki          

Nieruchomościami    Monika   Łukomska.   

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:39   58   do   2:41:21  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz  - przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że          

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   stosunkiem   głosów:   5   radnych   głosowało      „za” .  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:41:32   do   2:42:00  

 



  

  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:42:11   do   2:43:00  

Dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    Monika   Łukomska      zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:43:09   do   2:43:50  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:43:54   do   2:43:55  

 

Dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    Monika   Łukomska     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:44:09   do   2:44:51  

 

Rada   podjęła   uchwałę   wraz   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:   18    radnych   „za”,   1  

radny   „wstrzymujący   się”,   (głosowało   19   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   12.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   wynajęcie   i   wydzierżawienie  

nieruchomości   oraz   odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów.   

 

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła, dyrektor  Wydziału  Gospodarki          

Nieruchomościami    Monika   Łukomska.   

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:46:43   do   2:47:31  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz  - przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że          

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.(4   głosy     „ za”    ,   1   głos     „ wstrzymujący    się”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:47:40   do   2:48:18  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:48:38   do   2:48:45  

Dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    Monika   Łukomska     zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:48:59   do   2:49:46  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  



  

 

 

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:49:51   do   2:50:03  

 

Dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    Monika   Łukomska     zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:50:08   do   2:50:11  

 

Rada   podjęła   uchwałę   wraz    z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:   19   radnych   „za”,  
(głosowało   19   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   13.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   odstąpienie   od   obowiązku  

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   i   dzierżawy.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła, dyrektor  Wydziału  Gospodarki          

Nieruchomościami    Monika   Łukomska.   

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:52:40   do   2:53:14  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz  - przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że          

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (5   radnych   głosowało     „ za”   )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:53:22   do   2:53:44  

 

Radny   Zbigniew   Pyziak     zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:54:05   do   2:54:46  

Dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami    Monika   Łukomska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:54:51   do   2:55:13  

 

Rada  podjęła  uchwałę  wraz  z  autopoprawką  jednogłośnie.  17  radnych  głosowało           
„za”(głosowało   17    radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

 

 

 

 



  

 

 

Ad   14 .   
Sprawozdanie   z   prac   Komisji   Rewizyjnej   Rady   Miasta   Piły   za   rok   2019    z   autopoprawką   
 
Sprawozdanie   przedstawił     Ryszard   Małecki   -   przewodniczący   Komisji   Rewizyjnej.  
 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:56:59   do   3:01:53  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Spraw           

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poinformował,  że  nie           

było   uwag   do   przedstawionego   sprawozdania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:02:50   do   3:03:16  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:03:41   do   3:04:13  

 

   Ryszard   Małecki   -   przewodniczący   Komisji   Rewizyjnej      zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:04:25   do   3:05:43  

 

Sprawozdanie     stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   15.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   rozpatrzenia   wniosku   o   przydział   lokalu   do   zamieszkania  

Projekt  uchwały  przedstawiła Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i            

Petycji.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:06:47   do   3:08:51  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz  - przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że          

komisja   nie   głosowała   powyższej   uchwały.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:09:01:00   do   3:09:12  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie   stosunkiem   głosów:    19   radnych   „za”,   (głosowało   19  

radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

 



  

 

Ad   16.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   rozpatrzenia   petycji   Kierownictwa   Komendy   Powiatowej  

Policji,   policjantów   oraz   pracowników   cywilnych   tej   jednostki   w   sprawie   zamiaru   likwidacji   Izby  

Wytrzeźwień   w   Pile.  

Projekt  uchwały  przedstawiła Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i            

Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:11:00   do   3:13:15  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:13:27   do   3:15:01  

Wioletta   Stalęga   -      przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:15:09   do   3:16:17  

Włodzimierz   Bystrzycki   -    przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:16:28   do   3:23:29  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:23:37   do   3:23:57  

 

Radna   Magdalena   Pabich    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:24:13   do   3:25:08  

Wioletta   Stalęga   -   przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji      zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:25:14   do   3:25:55  

 

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   10    radnych   „za”,   5    radnych    „przeciw”     3  

radnych   „wstrzymujących   się   “(głosowało   18   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   17.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   rozpatrzenia   petycji   Prezydium   Zarządu   Wojewódzkiego  

Niezależnego   Samorządnego   Związku   Zawodowego   Policjantów   województwa   wielkopolskiego   w  

sprawie   zamiaru   likwidacji   Izby   Wytrzeźwień   w   Pile.  

Projekt  uchwały  przedstawiła Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i            

Petycji.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:27:44   do   3:28:40  



  

 

 

 

 

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   10    radnych   „za”,   5    radnych    „przeciw”     3  
„wstrzymujących   się   “(głosowało   18   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   18.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   rozpatrzenia   petycji   Pani   Renaty   Sutor   o   zmianę   przepisów  

prawa   miejscowego   poprzez   utworzenie   w   mieście   Pile   miejsca   do   bezpłatnego   parkowania   oraz   poparcie  

w   formie   uchwały   petycji   skierowanej   do   Konferencji   Episkopatu   Polski.  

Projekt  uchwały  przedstawiła Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i            

Petycji.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:30:42   do   3:34:00  

 
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza  -           

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek   Andruszkiewicz   -   przewodniczący   Komisji   Gospodarki   Miejskiej    poinformował,  

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   stosunkiem   głosów   (5   radnych     „ za”,   1   radny  

„ wstrzymujący   się   ”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:34:06   do   3:34:49  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślną    liczbą   głosów:   16   radnych   „za”,   1   radny    „przeciw”     1  
radny   „wstrzymujący   się”   (głosowało   18   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   19.   
  Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań.  

Interpelacje   i   zapytania   w   okresie   od   6   grudnia   2019   r.   do   16   stycznia   2020   r.   złożyli   radni:   

Emilia   Piechocka,  

Tomasz   Jopek,  

Marek   Andruszkiewicz.  

                                                  Interpelacje   złożyło   troje   radnych.   

 

Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej www.bip.pila.pl  w             
zakładce   Rada   Miasta   Piły.  

 
Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

http://www.bip.pila.pl/
http://www.bip.pila.pl/


  

Ad   20.   
Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje .  
 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:37:39   do   3:40:18  

 

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:40:30   do   3:41:57  

 

Radna   Kama   Frąckowska-Pilarska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:42:03   do   3:43:41  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:43:54   do   3:44:53  

 

Radny   Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:44:57   do   3:48:12  

  

Przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych   -     Włodzimierz   Bystrzycki    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:48:22   do   3:49:22  

 

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:49:38   do   3:51:30  

 

Mieszkaniec   miasta   Piły    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:52:27   do   4:01:04  

 

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:01:08   do   4:03:05  

 

Radny   Marek   Toboła    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:04:27   do   4:07:14  

 

Radna   Gabriela   Milska     zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:07:23   do   4:07:59  

 

Mieszkanka   miasta   Piły    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:09:33   do   4:12:07  



  

 

 

Ad   21.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   rozpatrzenia   skargi   na   działalność   dyrektora   Publicznego  

Przedszkola   Nr   XXX*   64-920   Piła.   

 

Projekt  uchwały  przedstawiła Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i            

Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:12:44   do   4:14:13  

 
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Spraw           

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

 

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poinformował,  że          

komisja   przyjęła   projekt   większością   głosów.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:14:22   do   4:14:28  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie   liczbą   głosów:    18   radnych   „za”,    (głosowało   18  
radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   22.  

Zamknięcie   obrad.  

 
W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta             

Piły   zakończyła   obrady   XIX   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

 

 

 

 
Protokół   Sporządziła  Przewodnicząca    Rady   Miasta   Piły  

/-/   Edyta   Wasielewska                                                           /-/   Maria   Kubica   
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